
Jeg syntes simpelthen det er rigtig meget øv at i vil gøre det ulovligt at dampe. Jeg har en 

lungesygdom KOL fordi at jeg har røget i mere end 30 år jeg er i dag 46 år. Jeg startede 

med at ryge E cigaretter for 6 måneder siden Og er så glad for at det har hjulpet mig af 

med cigaretterne og ja har prøvet rigtig mange andre ting uden held. Lad os nu bare  

Blive ved med at dampe ellers må i jo også forbyde alle Nicorette produkter de er mindst 

lige så skadeligt og man bliver så afhængig af tyggegummi LYT NU BARE TIL OS STAKKELER 

VI HAR VEL RET TIL SELV OG VÆLGE  
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